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Grundejerforeningen Limfjordens Perle 
Referat fra generalforsamlingen den 2. maj 2015 

på Mou Hotel. 
 
Formanden bød velkommen til de 29 fremmødte medlemmer, hvoraf 20 var stemmeberettiget. 
Herefter gik formanden over til dagsordenen. 
 
Punkt 1: Valg af dirigent. 
 
Bestyrelsen foreslog Ole Kristiansen der blev valgt. Dirigenten takkede for valget, hvorefter han gik over til: 
 
Punkt 2: Formandens beretning - der er vedlagt. 
 
Der var følgende bemærkninger til beretningen. 
Dan Mølgaard gav tilsagn om frivilligt arbejde med at vedligeholde vejene. Bestyrelsen er meget taknemlig 
over Dans tilsagn.  
Niels Nøhr spurgte, om de fastboende ikke burde være mere behjælpelige med vedligeholdelsen af vejene, 
idet de jo brugte vejene betydelig mere end andre. 
Bestyrelsens holdning er, at alle medlemmer behandles lige.  
Palle Frederiksen var meget utilfreds med vejenes tilstand i denne vinter. Han var også utilfreds med 
grøftegravningen langs hans grund, idet grøften blev gravet så dybt, at den skrider sammen. Gav udtryk for 
det uheldige i, at denne generalforsamling faldt sammen med vandværkets generalforsamling. Endvidere 
havde han bemærkning til vedligeholdelsen af den rørlagte ledning langs Brøndbjerggårdsvej. Omkring 
digelaget oplyste han, at der tidligere var vedtaget på generalforsamling at klapbrøndene skulle 
vedligeholdes af digelaget, ligesom han støttede de fremsendte forslag til digelagets generalforsamling. 
Dog kunne han ikke gå ind for pumpehuse. 
 
Bestyrelsen er klar over de nævnte spørgsmål og vi arbejder på at løse dem. 
Herefter blev beretningen godkendt 
 
Punkt 3: Indkomne forslag. 
 
1) Ekstraordinært kontingent på 150 kr. pr. 1. okt. 2015. Vedtaget med 17 stemmer for 1 imod. 
2) Kontingentforhøjelse til 650 kr. pr. 15. april 2016. Vedtaget med stort flertal, 3 imod. 
 
Punkt 4: Forelæggelse af regnskab - budget – vedlagt. 
 
Kassereren gennemgik regnskabet og budgettet, der blev godkendt med følgende bemærkning fra 
formanden. Snerydning foretages kun efter bestyrelsens skøn. 
 
Punkt 5: Valg til bestyrelse. 
 
Bente Vedsø, Jørgen Malgo Jensen og Jan Wibling blev alle genvalgt. 
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Punkt 6: Eventuelt 
 
Mads Pedersen havde bemærkning omkring vejen ved Færgehuset, hvor han mente, at den store sten var 
blevet flyttet noget frem. 
Dan oplyste, at han muligvis var kommet til at skubbe den lidt under sit vejarbejde, men bestyrelsen mener 
i øvrigt ikke, at der er problemer omkring dette. 
 
Dirigenten takkede for en god generalforsamling. 
 
Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig med: Formand Anthon Hald, Kasserer Bente 
Vedsø, Sekretær Jørgen Malgo Jensen, Bestyrelsesmedlemmer Søren Kveiborg og Janne Wibling. 
 
Jørgen Malgo Jensen 
sekretær 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 


